
 

 

Technische vraag GMP – It Beslút 17 oktober 

 

 

Indiener technische vraag Vraag Antwoord 
T. Admiraal (PvdA) We kunnen onze opmerking over 

de gewenste fietsenstalling in het 
centrum niet meer in het GMP 
terugvinden. Daar is een motie 
over ingediend, al weer heel lang 
geleden;) 
Wat is de reden waarom dit 
onderwerp niet meer terug te 
vinden is in het GMP? 
 
Bijlagen: 
Motie 7 juli 2022 
Collegebrief aan raad 8 
november 2022 met bijlage. 

In het gmp is op blz. 56 het 
belang van beschikbare 
ruimte en de kwaliteit van 
fietsparkeervoorzieningen 
benoemd. Voor het 
centrum van Dokkum 
wordt op dit moment 
onderzoek gedaan naar 
extra fietsparkeer 
voorzieningen. De raad 
ontvangt hierover 
binnenkort een brief. 

 


